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Zwracarn sig z uprzejmq pro5bq w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o naprawg nawierzchni ulicy i chodnik6w na moScie stalowym

im. Rydza Smiglego.

Stan ulicy i chodnik6w jest fatalny. Ka2dego dniaprzejeidZajQ przez most

tysi4ce alut, a z chodnik6w korzystajq piesi i rowerrySci. Obecne ubytki i jako56

nawierzchni zagrazajq bezpieczeristwu u2ytkownik6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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